
Hvad med et gavlmaleri ?

”Synes du ikke, der burde være et stort gavlmaleri på 
Brugsens gavl ?”  sådan spørger min mand mig hver gang vi 
går tur omkring havnen. ”Tænk hvor flot det ville være – et 
kæmpe maleri, der kan ses fra bådende, der kommer sejlende 
mod havn.”

Tjae... ideen er måske ikke så tosset. Flot kunne det ganske 
givet blive. Et nyt vartegn for Hou. Der er mange kreative 
sjæle i Hou. Måske også nogle, der har lyst til at tage 
udfordringen op ?
Vi forsøger i hvert fald at give ideen videre.
Spændende om ideen kan realiseres indenfor nær fremtid.
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